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SAMENVATTEND VERSLAG VAN DE OP 10 MEI 2023 GEHOUDEN ALGEMENE 

LEDENVERGADERING VAN DE BEWONERSORGANISATIE RIVIERENBUURT. 

Aanwezig: ca. 30 leden.  

Voorzitter: Renée Blaauw. 

Afmeldingen: Wieny/Albert van der Grijspaarde, Herman in ’t Veen, Frederik 

Haan/Yolanda Leinenga. 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

• Meike Pangkey geeft een toelichting op haar mailbericht van 3 april 2023. Zij 

is met het bestuur van mening dat de verbinding tussen Stationsgebied en 

Rivierenbuurt beter kan. Een bieb in het stationsgebied is belangrijk, vooral 

voor kinderen. En waarom moet kunsteducatie worden ondergebracht bij de 

Nieuwe Poort. Kan veel beter worden gedaan vanuit bestaande instellingen, 

met facilitaire ondersteuning. Meike zal deze punten inbrengen in de komende 

vergadering van de klankbordgroep stationsgebied.  

• Aan de hand van een Power Point Presentatie geeft het bestuur een overzicht 

van een aantal activiteiten. Ook de belangrijkste conclusies van het laatste 

leefbaarheidsonderzoek passeren de revue. Goed om te zien dat de 

onderzoeksresultaten aansluiten bij onze eigen speerpunten. 

• Op 17 mei 2023  heeft de werkgroep OvondeAnders een gesprek met 

wethouder Broeksma. Hopelijk komt er dan ook meer duidelijkheid over de 

verdere procedure.  

Vanuit de vergadering worden punten voor het gesprek genoemd: waarom wél 

geluidwerend glas aan de Maaslaan en niet aan het Hoornsediep? Waarom 

zijn de geluidmetingen niet aan de gevels van de woningen uitgevoerd? En 

waarom is het parkeren onderdeel van de stoep geworden, ten koste van 

vergroening?   

Zo nodig worden de leden van de bewonersorganisatie via de Nieuwsbrief 

nader geïnformeerd.  

• Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat er veel te weinig wordt gedaan 

aan het merken (labelen) van in onbruik geraakte fietsen. Een aantal jaren 

geleden deden buurtbewoners dat zelf, maar dat mag niet meer. Het bestuur 

wijst erop dat iedereen de mogelijkheid heeft om via de website de gemeente 

te attenderen op misstanden (“Signalen”).  

Afspraak: In de Buurtkrant wordt hierop geattendeerd. 

• Gevraagd wordt of het bestuur deelneemt in de groep die zich bezig houdt met 

evenementen in het Stadspark. Dat is niet het geval. 
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3. Bestuur 

Bij acclamatie worden drie bestuursleden voor een tweede termijn van 4 jaren  

benoemd in het bestuur. Jaap Sluiman en Paul Monninkhof ingaande 28 maart 2023 

en Renée Blaauw ingaande 30 oktober 2023. 

Arend Sikkema is sinds 4 november 2021 in functie als bestuurslid. 

Maarten Krommendijk draait mee als aspirant bestuurslid. 

Henk Harmsma woont niet meer in de Rivierenbuurt en is om die reden 

uitgeschreven als bestuurslid. Hij is op dit moment waarnemend secretaris en treedt 

in de loop van dit jaar terug. 

Oproepen voor een nieuwe secretaris hebben tot op heden geen resultaat gehad. 

Het bestuur roept mensen op zich te melden (gemiddeld 1 avond per week). 

4. Jaarstukken 2022 

Paul Monninkhof licht de financiële stukken kort toe. Hij vertelt dat de 

bewonersorganisatie er financieel goed voor staat. In verband met een aanvullend 

subsidie vanuit het project leefbaarheid is er zelfs sprake van een kleine winst ad 

2.314 euro. Het eigen vermogen is relatief hoog.  

Gijs van der Kroef gaat in op de financiële situatie van de Buurtkrant. Dankzij 

vrijwillige bijdragen van buurtbewoners en het gebruik van dunner papier kunnen de 

financiële touwtjes voor dit jaar aan elkaar worden geknoopt.   

Er zijn geen vragen over het jaarverslag 2022. 

De kascommissie heeft de financiële jaarstukken bekeken en goed bevonden. 

De ALV hecht haar goedkeuring aan de staat van baten en lasten en aan de balans, 

neemt het jaarverslag 2021 voor kennisgeving aan en verleent het bestuur décharge 

voor het in 2021 gevoerde beleid en beheer. 

5. Benoeming kascommissie 2023 

Gerrit van Voorthuizen en Eef Drost worden opnieuw benoemd in de kascommissie.  

6. Begroting 2023 

De ALV hecht haar goedkeuring aan de begroting voor 2023. 

7. Prijsuitreiking werkgroep leefbaarheid 

In de Buurtkrant heeft het bestuur opgeroepen om ideeën in te dienen die de 

leefbaarheid van de buurt ten goede komen. Twee mensen hebben gereageerd: 

Anne Pietersen en Eef Drost. Anne stelt voor muurschilderingen aan te brengen op 

de pijlers van het Parkweg viaduct. Als voorbeeld verwijst hij naar een situatie in 

Amsterdam. Eef Drost stelt voor de onbenutte stukken gras van het Dinkelpark te 

voorzien van bloembollen en fruitboompjes. 

De werkgroep leefbaarheid stelt voor de bijdrage van 1000 euro toe te kennen aan 

de inzending van Anne Pietersen. Dat bedrag kan dus worden besteed aan de 
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uitvoering. Maar eerst is toestemming nodig van de gemeente. Het is nog de vraag of 

dat lukt en hoe snel dat gaat. 

Vanuit de vergadering wordt het bestuur gevraagd om na te gaan of ook het idee van 

Eef Drost uitgevoerd kan worden. In plaats van de jaarlijkse bloembollenactie zouden 

bijvoorbeeld samen bollen kunnen worden gepoot in het park.  

8. Presentatie Ontwerp herinrichting PlusPlein 

Arend Sikkema (bestuur) verzorgt de presentatie. De reacties zijn vrijwel unaniem 

positief. Het is een goede zaak dat er meer groen komt op dit centrale punt in de 

buurt.  

De eigenaren van het plein en ook de gemeente zijn in principe positief over het 

ontwerp. De volgende stap is na te gaan of het plan uitgevoerd kan worden, of 

financiering mogelijk is. In de wandelgangen wordt een bedrag genoemd van 50.000 

euro. En wie gaat het onderhouden? Het zal nog een hele klus worden. Aan de 

andere kant: de gemeente investeert zoveel geld in het spoorkwartier. Mogen er dan 

niet ook een paar druppels vallen in de Rivierenbuurt? We zullen zien. De ALV 

besluit in grote meerderheid dat de bewonersorganisatie bereid is om – áls het 

doorgaat – éénmalig een financiële bijdrage ter beschikking te stellen. Dit bedrag ad 

7.500 euro wordt in dat geval ten laste gebracht van de bestemmingsreserve.  

9. Rondvraag en sluiting 

• Bij de ingang van het Dinkelpark en bij het begin van het Fongerspad  

(Hereweg) zijn bordjes geplaatst met de tekst “Houd rekening met elkaar”. 

Formeel is fietsen niet toegestaan. Méér zat er helaas bij de gemeente niet in. 

• Het seniorencafé in MFC De Stroming is gestart. Voor nadere info kan men 

contact opnemen met medewerkers van het MFC.  

• Aandacht wordt gevraagd voor overhangende heggen en struiken. De trottoirs 

dier veelal toch al erg smal zijn worden daardoor nóg smaller. En kan fietsen 

op trottoirs niet worden bekeurd? (bij verkeerslichten Parkweg). Verder wordt 

erop gewezen dat in de Parkweg letverlichting wordt aangebracht.  

• Is het mogelijk aan de zuidkant van de wijk een schaduwrijke plek te 

realiseren waar bewoners tijdens hete dagen kunnen verblijven? De sociale 

huurwoningen in dit gebied zijn niet geïsoleerd. 

• Hermen in ’t Veen had zich afgemeld voor deze vergadering maar komt toch 

nog even binnen lopen. Hij is lid van de Werkgroep Toegankelijk Groningen, 

die op komt voor de belangen van mensen met een mobiele beperking. Hij 

vraagt of de gemeente contact heeft opgenomen met de Buurtvlinder over 

mogelijkheden van vervoer naar het centrum van Stad. Inmiddels heeft Hans 

Huiting richting Herman gereageerd. 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en nodigt iedereen uit om 

nog even na te praten en wat te drinken. 

18 mei 2023. 

Het bestuur. 

Voorzitter, 
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Secretaris, 

 

  

 


